
Predmet: Novi objekt Osnovne škole Cavtat 

 

Poštovani, 

 

Matična škola Cavtat u prostorima sadašnje zgrade djeluje od 1980. godine, sagrađena je doprinosom 

građana, tada je po prvi put  Cavtat dobio pravu školu koja je i građena s tom namjerom.  

Školska zgrada sastoji se od : 

- 13 učionica, 1 dvorana za tjelesni odgoj 
- 6 kabineta 
- 1 knjižnica i čitaonica i prateći drugi prostori 

 
Ukupno unutarnjeg prostora 2501,20 m2 . Dvorište, igralište i zelene površine cca 7000 m2. Školske 

2009/2010.god. u matičnoj školi radi  ukupno  28  učitelja u 16 razrednih odjela i 3 stručna suradnika, 

8 administrativnog i pomoćnog osoblja. Školu  pohađa ukupno 323 učenika ovoga dijela Konavala i od 

toga 187 putnika.   

Nakon 29 godina OŠ Cavtat – matična škola još uvijek nastavu održava u montažnom objektu koji je 

pretrpio ratna razaranja: tijekom okupacije devastaciju objekta, te 1995.god. izravno granatiranje 

zapadnog krila zgrade. Zgrada je rekonstruirana sredstvima Ministarstva prosvjete i športa tijekom 

1996.god.  ali bez radova na stolariji, danas na školi najveće probleme upravo predstavlja stolarija i 

brojna krovišta koja ima svako od četiri  krila zgrade. Osim toga objekt je dotrajao, na nepredvidivim 

oštećenjima s novim kišama dolazi do prokišnjavanja u učionice, na stubišta  i hodnike, te  uz sve veća 

ulaganja  uvjeti rada u tehničkom i sigurnosnom smislu su svedeni na nisku razinu.  Prozore je vrlo 

teško zamjenjivati jer se montažna  konstrukcija oštećuje  prilikom uklanjanja stare građe, te se nova 

nema u što postaviti.  Ispune zidova su trule, pri oštećenjima građa se rasipa, kupaonski namještaj  i 

pločice  otpadaju, kroz sigurnosne  kanalizacijske odvode u  nižim razinama uz tuševe za vrijeme 

nagle kiše izvire voda. 

Osim toga škola je na samoj cesti kroz dio naselja koji je nastao nakon izgradnje škole i time je 

sigurnost u prometu naših učenika ugrožena. 

Na sastancima svih školskih razina od roditeljskih sastanaka  do Vijeća roditelja, Školskog odbora i 

Učiteljskog vijeća često se postavlja pitanje  novog objekta škole. Osjećamo da neadekvatni  

materijalni uvjeti s kojima smo vas pobliže upoznali ograničavaju naš daljnji rast i razvoj. 

Nakon Domovinskog rata uvažavalo se prioritetno ulaganje u obnovu, no protekom dužeg 

vremenskog perioda ne želimo se i dalje osjećati marginalizirano  te se nadamo da ćete uvidjeti 

važnost traženja žurnih  i kvalitetnih rješenja, tim više što su škole u našem okruženju ovakve 

probleme nadišle. U što skorije vrijeme očekujemo da se nađu kvalitetna rješenja za izgradnju novog 

školskog objekta koji će svojom opremljenosti i sigurnosti  pratiti potrebe naših učenika, djelatnika te 

cjelokupne lokalne zajednice. Novi objekt trebao bi osigurati funkcionalniju organizaciju prostora 

primjereniju suvremenim oblicima nastave,  u većoj mjeri zadovoljiti higijensko-tehničke zahtjeve te 

osnovna ekološka i estetska mjerila s radom u jednoj smjeni.  
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Naša škola je mjesto zajedništva, radosti i međusobnog poticajnog okruženja, ona  svojim kvalitetnim 

radom nadjačava teškoće s kojima se neminovno susrećemo kao dio društva u cjelini. 

 O tome svjedoče brojni uspjesi naših učenika i učitelja na različitim natjecanjima iz znanja, kao i u 

športskim aktivnostima, a takav uspjeh naše učenike prati i dalje kroz srednju školu. Velik broj naših 

učenika upisuje se na fakultete van Dubrovnika i postižu značajne rezultate.  

S nadom da ćete s punom ozbiljnošću sagledati prilike u našoj školi, uvažiti naša očekivanja te 

planirati  ulaganje u ono što nam je najvrjednije, a to su naša djeca,  posebno na ovom osjteljivom 

području  Republike Hrvatske od ključne važnosti  za sve 

Srdačan pozdrav 

Ravnateljica: 

Kate Kukuljica 
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